

不使用TSCA 5項具有PBT毒性物質宣告書

Declaration of Non-Use The TSCA Five PBTs Toxic Substances

The New United States Federal Regulations, published by the Environmental Protection Agency (EPA) on January 6, 2021, will ban five chemicals substances (and products that contain those substances) from being manufactured and sold in the U.S as of March 8, 2021.

美國環境保護署 (EPA) 於 2021 年 1 月 6 日發布的新美國聯邦法規將禁止五種化學物質 (以及含有這些物質的產品) 自 2021 年 3 月 8 日起在美國製造和銷售。

Real Times Focus Technology Co., Ltd. hereby declares that all products provided to customers do not use TSCA five toxic substances with PBTs.

瑞太福科技股份有限公司特此聲明所有提供給客戶之產品皆不使用TSCA 5項具有PBTs毒性物質。

Five PBTs toxic substances :

Item	縮寫 Abbreviation	化合物名稱 Compound name	CAS No.	限值 Limit
1	2,4,6-TTBP	2,4,6 三-叔丁基苯酚 2,4,6-tris(tert-butyl)phenol	732-26-3	≤ 0.3%
2	HCBD	六氯丁二烯 Hexachlorobutadiene	87-68-3	Banned
3	DecaBDE	十溴二苯醚 Decabromodiphenyl ether	1163-19-5	Banned
4	PIP (3:1)	異丙基化磷酸三苯酯 Phenol, isopropylated phosphate (3:1)	68937-41-7	Banned
5	PCTP	五氯硫酚 Pentachlorothiophenol	133-49-3	≤ 0.1%

Supplier Company (公司名稱): Real Times Focus Technology Co., Ltd. 瑞太福科技股份有限公司

Authorized Signature (公司負責或授權人簽章): *Steve Zhang* 張順淵

Title (職稱): Quality Department Manager 品保部經理

Date (填寫日期): 19-Januray-20202